

<p><b>1. Muallif</b></p>	<p>Shermatova Nigora Isoqulovna Ingliz tili o'qitish metodikasi kafedrası assistent o'qituvchisi.</p> <p>Шерматова Нигора Исокуловна Ассистент-преподаватель кафедры методики преподавания английского языка.</p> <p>Shermatova Nigora Isokulovna Assistant teacher of the Department of English language teaching methodology.</p> <p>Oblokulova Mastura Mizrobovna Ingliz tili o'qitish metodikasi kafedrası dotsenti, filologiya fanlari bo'yicha falsafa doktori, PhD.</p> <p>Облокулова Мастура Мизробовна Доцент кафедры методики преподавания английского языка, доктор философии по филологическим наукам, PhD.</p> <p>Oblokulova Mastura Mizrobovna Associate Professor of the Department of English language teaching methodology, doctor of philosophy in philological sciences, PhD.</p>
<p><b>2. O'quv adabiyoti nomi:</b></p>	<p>Improving writing skills (O'qish va yozish amaliyoti)/ Улучшение навыков письма (практика чтения и письма)/ Improving writing skills (Reading and writing practice)</p>
<p><b>3. O'quv adabiyoti turi:</b></p>	<p>O'quv qo'llanma / Учебное пособие / Educational manual</p>
<p><b>4. Annotatsiya</b></p>	<p>Mazkur o'quv qo'llanma 6023100-Filologiya va tillarni o'qitish(ingliz tili) ta'lim yo'nalishida tahsil olayotgan 1-bosqich talabalariga mo'ljallangan bo'lib, "Improving writing skills (O'qish va yozish amaliyoti)" fanining birinchi kursda o'tiladigan asosiy mavzularini o'z ichiga oladi. Qo'llanmaning asosiy maqsadi – talabalarda akademik yozish va o'qish ko'nikmalarini rivojlantirishga qaratilgan</p> <p>Qo'llanma rasmiy va norasmiy xatlar, qisqa javoblar, matn tuzilishi, annotatsiya va xulosa yozish, sinonimlardan foydalanish kabi mavzularni o'z ichiga oladi. Har bir mavzu nazariy tushunchalar, amaliy mashqlar va mustaqil ish topshiriqlari bilan boyitilgan. Ushbu qo'llanma C1 darajasidagi talabalar uchun mo'ljallangan bo'lib, ularning yozish va o'qish bo'yicha akademik mahoratini oshirishga xizmat qiladi.</p>
<p><b>Аннотация</b></p>	<p>Данное учебное пособие предназначено для 1-курса, обучающихся по направлению 6023100-Филология и преподавание языков (английский язык) и охватывает основные темы предмета "Улучшение навыков письма" (практика чтения и письма) направлено на развитие академических навыков письма и чтения студентов.</p> <p>Пособие охватывает темы, такие как официальные и неофициальные письма, краткие ответы, структура текста, аннотации и резюмирование, использование синонимов и многое другое. Каждая тема дополнена теоретическими объяснениями, практическими упражнениями</p>

	<p>и заданиями для самостоятельной работы. Это пособие предназначено для студентов уровня C1 и способствует совершенствованию их академической грамотности в чтении и письме.</p>
<b>Abstract</b>	<p>This textbook is designed for first-year students studying in the field of 6023100-Philology and Language Teaching (English)program and covers the core topics of the “Improving writing skills” (Reading and writing practice) is a study guide aimed at improving students' academic writing and reading skills.</p> <p>The manual covers topics such as formal and informal letters, short-answer responses, text structure, summary and paraphrasing, the use of synonyms, and more. Each topic is enriched with theoretical explanations, practical exercises, and independent tasks. Designed for C1-level students, this guide helps enhance their proficiency in academic writing and reading.</p>